
Prvi semestar naseg visokog skolovanja… 
Da li smo izabrali pravi fakultet? Kako to da 
znamo?
-Da -Da razmisljamo da li ispunjava nasa 
ocekivanja,da li je to ono sto smo zamisljali?Hm, 
hteo bih da budem arhitekta zato sto… Hteo bih 
da promenim svet!-To je univerzalni cilj kome 
mnogi teze. Pa, mnogo je nadati se tome, postoji 
neka beskonacno mala mogucnost, ali, ne treba 
da se razocaramo, ako nam to ne podje za 
rukom.rukom.
Kako drugi to vec rade… Slusali smo na preda-
vanjima o nekima koji bukvalno menjaju pejzaze 
ove nase planete, gravitacija menja pravac i 
smer na mestima gde ti ljudi kroce svojim papi-
rom i olovkom, voda moze da krene uzbrdo; ko 
ce da napravi vise, vece, dok ima mesta da se 
gazi izmedju njih. 

Svako gradi svoje pojedinacno 
cudo, nema sire, dublje svrhe. Ali, to 
je za sada je to samo moje licno 
misljenje, utisak koji sam stekao, 
posto sam zavrsio prvi semestar. 
Tek prvi semestar- to je moto za 
sada, videcemo da li ce vecina nas 
menjmenjati misljenja, stavove…
Drugi nacin za koji smo culi je 
odrziva arhitektura, manje primet-
na, ali verovatno korisnija na duze 
staze. Deluje promisljenije.
U svakom slucaju, upustili smo se u 
nesto sto ne poznajemo, a fakultet 
sam po sebi je dublje zaranjanje u 
oblast o kojoj znamo relativno 
malo, a iziskuje vreme...
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